
3. Zápis z veřejného projednání osadního výboru městské části 

Chlebov 
29. 02. 2024 

 

Přítomni:  

Osadní výbor městské části Chlebov: Petr Hejný, Patrik Kutlák, Tomáš Petrů 

Hosté: Pavel Lintner, Alena Krejčová, Robert Juřina 

Spoluobčané přítomni na veřejném projednání viz příloha. 

 

Veřejné projednání proběhlo ve Společenském domě (SD) Chlebov dne 29. 02. 2024. 

Program: 
1) Studie chodníku a autobusové zastávky Chlebov 
2) Různé 

Podrobné řešení programu: 
 

1) Studie chodníku a autobusové zastávky v Chlebově 
Osadní výbor uvítal spoluobčany na veřejném projednání ke Studii Chodník 

podél III/13521, Chlebov a autobusové zastávky.  
 
Osadní výbor připomněl fázi, v jaké se s projektem chodníku a zastávek 

nacházíme. Je vyhotovena příslušná Studie ve dvou variantách, která má odpovědět 

na základní prostorové a bezpečnostní otázky umístění zastávek v blízkosti kapličky 

a zklidňujícího chodníku s úpravou stávající zastávky po levé straně ve směru  
do Soběslavi. A sešli jsme se právě za účelem možnosti podání písemných i ústních 

připomínek k této studii. 
 
Byla připomenuta historie vzniku požadavku, který předcházel zpracování 

předmětné studie. První verze studie byla předána 13. 02. 2023, ke které se Osadní 

výbor dne 16. 02. 2023 při své první ustavující schůzi vyjádřil, viz konkrétní zápis. 
 
Dopravní projektant Ing. Robert Juřina představil a vysvětlil rozpracované 

varianty technického řešení umístění zastávky a samotného chodníku v Chlebově. 
Výklad zahrnoval silná i slabá místa vycházející z nedostatečného prostoru podél 

komunikace III/13521 v Chlebově, ke kterým se přítomní spoluobčané vyjádřili.  
 
Nakonec bylo přijato rozhodnutí – s vědomím, že občané, jichž by se stavební 

úpravy bezprostředně dotýkaly, jsou přítomni – vykonat neformální hlasování 

přítomných účastníků veřejného projednání rozdělené na dvě samostatné otázky. 
 
1) Možnost umístění krytých zastávek po pravé straně do Soběslavi. 

 
2) Možnost vybudovat chodník po levé straně do Soběslavi s úpravou 

stávající zastávky. 



Na obě otázky bylo přítomnými účastníky veřejného projednání většinově 

odhlasováno neumisťovat kryté zastávky ani kryté stání u stávající zastávky a ani 
nevybudovat chodník podél komunikace III/13521 v Chlebově. 

 
Proto se osadní výbor městské části Chlebov usnesl, že nebude pokračovat 

v projektové dokumentaci na umístění krytých zastávek ani umístění chodníku 

v Chlebově. 
 

 
2) Různé 

Pan Čáp upozornil na stav ocelového poklopu studny v blízkosti komunikace 
III/13521 proti SD. Žádáme o posouzení technického stavu poklopu. 

 

 

 

 

Předběžný termín příštího jednání: 2024/04 

Zapsal: Petr Hejný, předseda osadního výboru 
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